
 

 

 

SCHRIFTELIJKE VRAAG 
Artikel 32 Reglement van orde voor de vergaderingen 

en andere werkzaamheden van de Raad

 

Schriftelijke vraag aan ☒ het college van burgemeester en wethouders  ☐ de burgemeester 

Onderwerp: Woningbouw Bosschebaan 2 

 

Al eerder hebben we vragen gesteld betreffende woningbouw in de driehoek Bosschebaan-

Ringbaan Noord-Verduinstraat. 

Onlangs heeft AREA na jaren eindelijk een bouwplan gepresenteerd. Zoals wellicht bekend 

vinden wij het onbegrijpelijk dat wanneer er zoveel mensen in Uden op zoek zijn naar een 

betaalbare woning hier de bouwgrond al jaren onbenut gelaten wordt. 

  

Nu is er dan eindelijk een bouwplan, maar AREA zegt pas volgend jaar te kunnen starten 

met de bouw, omdat er een bestemmingsplanwijziging moet worden aangevraagd. 

  

Zo’n lange termijn vinden wij niet acceptabel, omdat: 
 Er gezien de lange wachttijd die onze inwoners hebben om een sociale huurwoning 

toegewezen te krijgen we kunnen stellen dat er een gigantisch tekort hebben aan 

sociale huurwoningen.  

 Er in 2020 nul sociale huurwoningen opgeleverd zijn in Uden. 

 De Udense politiek tijdens verkiezingen en bij het maken van afspraken, visies e.d. 

weliswaar zégt voldoende sociale woningbouw belangrijk te vinden, maar er in de 

praktijk niets of nauwelijks iets gebeurt. 

 We door politieke keuzes uit het verleden geen invloed hebben op de snelheid van 

AREA 

  

De enige manier om het proces nog te versnellen ligt bij de bestemmingsplanprocedure. 

Dat moet dan ook gebeuren vindt de SP. 

   

Vragen: 

1. Is het college het met ons eens dat snelheid gewenst is in dit proces, en dat de 

enige invloed die wij hebben op die snelheid binnen ons ambtelijk apparaat en 

de bestuurlijke besluitvorming ligt? 

2. Is het college bereid om met de ambtelijke organisatie dit proces te versnellen? 

En dit met AREA af te stemmen zodat zij hun planning kunnen vervroegen? 

 

 

Ondertekening: 

Datum indiening : 25-1-2021  

Naam indiener : Ton Segers, fractie SP  

Einddatum: 24-2-2021 

Id.nr. iBabs: 137 

 



 

 

 

ANTWOORD OP SCHRIFTELIJKE VRAAG 
Artikel 38 Reglement van orde voor de vergaderingen 

en andere werkzaamheden van de Raad

 

Antwoord door:  ☒ college van burgemeester en wethouders van Uden  ☐ burgemeester 

Datum: 16-2-2021 

Antwoord: 

1: In overleg met Area hebben we een planning voor het vervolg afgesproken waarbij de gemeentelijke 

werkzaamheden en die van Area op elkaar zijn afgestemd. Het college van burgemeester en 

wethouders zet hierbij in op een voortvarend proces waarbij we de ruimtelijke procedure zo soepel 

mogelijk laten verlopen. We zijn hierin afhankelijk van wettelijke procedures en termijnen waar we niet 

van kunnen afwijken. Het plan van Area voor nieuwe woningen in De Bogerd past niet binnen de 

kaders van het huidige bestemmingsplan. Om het plan te kunnen realiseren, dient een 

bestemmingsplanprocedure te worden doorlopen.  

 

2: De snelste procedure in dit geval is de bestemmingsplanprocedure, gecombineerd met het 

tegelijktijdig verlenen van de vergunning (de zogenaamde coördinatieregeling). Dit levert tijdswinst op 

omdat de vergunning zes weken eerder wordt verleend. In de gezamenlijke planning voor het project 

wordt al uitgegaan van de snelste procedure en vlotte besluitvormingsprocessen. Het is aan Area om 

te beslissen of ze de coördinatieregeling willen toepassen. 

 

 


